
Informacja o wynikach konsultacji

W terminie od 20.09.2013 do 28.09.2013 r. , na podstawie Ogłoszenia
Burmistrza Choroszczy z dnia 20.09.2013 r., zostały przeprowadzone

konsultacje projektów uchwał:
1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i

porządku na terenie gminy Choroszcz;
2) w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli zamieszkałych nieruchomości
i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę;

3) w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi,  ustalenia  stawki  takiej  opłaty  oraz  ustalenia  niższej  stawki
opłaty w przypadku odpadów zbieranych i odbieranych w sposób selektywny;

4) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  składanej  przez  właściciela  nieruchomości  oraz  terminu  i
miejsca składania deklaracji;

5) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  terminu,  częstotliwości  i  trybu
uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

Stowarzyszenie Forum Inicjatyw Gminnych proponuje  aby § 2 uchwały  w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli zamieszkałych nieruchomości i zagospodarowania tych
odpadów w zamian za uiszczoną opłatę  otrzymał następujące brzmienie:

  
„§ 2.  W zamian za uiszczoną opłatę odpady komunalne odbierane są od właścicieli  z
nieruchomości
zamieszkałych z częstotliwością:

        2) z nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi położonymi w obrębie
miasta Choroszcz oraz w miejscowościach …………..………..….:

- odpady komunalne zmieszane – 2 razy w miesiącu,
- odpady zebrane w sposób selektywny – 2 razy w miesiącu,
- odpady wielkogabarytowe – 4 razy w roku;”

Z  uwagi  na  zmianę  stanowiska  firmy  ASTWA  -  Rada  Miejska  w
Choroszczy  odstąpiła  od  wprowadzenia  zmian  w  częstotliwości  wywozu
odpadów komunalnych z terenu miasta i gminy Choroszcz – uwag do uchwał
nie rozpatrywano.
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